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Από το υπ’αριθ. 14/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 413/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εγκριση αποστολής πρόσκλησης στον Υπουργό  
Δικαιοσύνης  Ευάγγελο Γιαννόπουλο για να 
επισκεφθεί την πόλη μας και ανακήρυξής του σε 
επίτιμο δημότη». 

 
       Σήμερα 1 Σεπτεμβρίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 28-8-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του 
ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα  19  μέλη. 
 

Παρόντες                                      Aπόντες                    Παρόντες  Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Θ. Τέτος Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Μαρκούλης   
3. Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος   
4. Κ. Κόλβατζης Β. Τσίλης    
5. Κ. Βαφείδης Γ. Χιονίδης   
6. Α. Δελαβερίδης Π. Αγαθαγγελίδης   
7. Δ. Αδάμου     
8. Ε. Λελεκάκης                                               Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Πουλασουχίδης   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Π. Καρασαββίδου   Θ. Δεμερτζής 
11. Κ. Γκαβαϊσές     
12. Α. Καραντουμάνης  
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 
14. Ε. Παναγιωτίδης 422/97 απόφ. προσήλθε ο κ. Κ.Κόλβατζης. 
15. Ε. Σοφιανίδης         Κατά τη       συζήτηση της υπ’     αριθ. 433/97 
16. Χ. Παπαγεωργίου απόφ.      αποχώρησαν   οι κ   .κ. Κ.      Βαφείδης, 
17. Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα Α.Καραντουμάνης, Χ.Παπαγεωργίου. 
18. Δ. Ζαμάνης        Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 439/97 απόφ. 
19. Μ. Αδαλόγλου αποχώρησε ο κ. Δ.Ζαμάνης. 

    
    
    

 



 Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το Συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για 
το παρακάτω θέμα που δεν είναι  γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο 
έκρινε ως κατεπείγον, ο κ. Πρόεδρος έδωσε  το λόγο στον Δήμαρχο ο οποίος  είπε: 
 Θα ήθελα το ΔΣ να προσκαλέσει επίσημα για να επισκεφθούν την πόλη και 
να τους τιμήσει αναγορεύοντάς τους σε επίτιμους δημότες δύο ανθρώπους οι οποίοι 
βοήθησαν σημαντικά οικονομικά την αναπτυξιακή προσπάθεια του Δήμου. Ο ένας 
είναι ο Θανάσης Χανακούλας πρόεδρος του Ο.Ε.Κ  για την πολύ μεγάλη συμβολή 
στην ανάπτυξη εργατικών κατοικιών στη Βέροια. Στον επόμενο μήνα θα έχουμε τη 
θεμελίωση του 2ου οικισμού στον Κρεββατά και την εγκατάσταση του εργολάβου 
και προχωράει η μελέτη για τον 3ο οικισμό. Ο δεύτερος είναι ο Κώστας Λαλιώτης 
Υπουργός ΠΕΧΩΔΕ από τα προγράμματα του οποίου Ευρωπαϊκά ή Εθνικά έχουμε 
αντλήσει σημαντικά κονδύλια. 
 Μία τρίτη πρόταση, να προσκαλέσουμε και τον υπουργό δικαιοσύνης τον κ. 
Γιαννόπουλο διότι πρέπει να προχωρήσουμε το θέμα του δικαστικού μεγάρου. Αυτή 
τη στιγμή από πληροφορίες που έχουμε, υπάρχουν σημαντικές οικονομικές 
δυνατότητες. Υπάρχει μία συνεργασία με τον δικηγορικό σύλλογο και τον πρόεδρό 
του καθώς και  με τον πρόεδρο των Πρωτοδικών ούτως ώστε να ζητήσουμε από τον 
υπουργό να δημοπρατήσει τη μελέτη ανέγερσης του δικαστικού μεγάρου σε χώρο 
που οριοθετείται με απόφαση του Ν.Σ. Αυτά είχα να προτείνω. 
 Πρόεδρος :Προτείνετε συγκεκριμένες ημερομηνίες κ. Δήμαρχε; 
 Δήμαρχος :Να τους καλέσουμε όποτε  μπορούν να έρθουν. 
 Πρόεδρος :Ποιοί συνάδελφοι εγκρίνουν τη συζήτηση των θεμάτων; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Κ.Ασλάνογλου,   Ι.Κουρουζίδης,     Μ.Ποτουρίδης,   Κ.Βαφείδης,     Α.Δελαβερίδης, 
Δ.Αδάμου,     Ε.Λελεκάκης,    Κ.Πουλασουχίδης,   Π.Καρασαββίδου,   Κ.Γκαβαϊσές, 
Α.Καραντουμάνης,Λ.Τάκης, Ε.Παναγιωτίδης, Ε.Σοφιανίδης, Φ.Γαλανούδη-
Τσανάκα, Δ.Ζαμάνης, Μ.Αδαλόγλου. 
 Πρόεδρος :Ποιοί συνάδελφοι δεν εγκρίνουν τη συζήτηση των θεμάτων; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισε ο κ. Χ.Παπαγεωργίου. 
 Πρόεδρος :Κατά πλειοψηφία συζητούνται τα θέματα. 
 Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Παναγιωτίδης :Πιστεύω ότι αυτά τα θέματα πρέπει να έρχονται ως τακτικά 
και όχι ως έκτακτα. 
 Για τον κ. Χανακούλα. Πράγματι το ενδιαφέρον του ήταν τεράστιο για την 
πόλη. Δεν έχω αντίρρηση να τον τιμήσουμε. 
 Για τον κ. Λαλιώτη. Παλαιότερα είχα παρακολουθήσει στην τηλεόραση μία 
ανοιχτή γραμμή μεταξύ των πόλεων Ιωαννίνων, Ξάνθης και μιας πόλης της 
Αιτωλοακαρνανίας όπου οι Δήμαρχοι δήλωσαν για κάποια δις που τους έδωσε. Αυτό 
σημαίνει ότι τα χρήματα που δίνει ο υπουργός είναι από τα πακέτα Ντελόρ, δίνονται 
σε όλες τις πόλεις της Ελλάδας και όχι μόνο στη Βέροια. Αν αρχίσουμε και τιμούμε 
τον κάθε υπουργό τότε το ΔΣ θα τιμά διαρκώς υπουργούς. Πιστεύω ότι πρέπει να 
ζητάμε κι’ άλλα. Αυτά που έχουμε πάρει δεν είναι τίποτα. Συμφώνησα για τον κ. 
Μικρούτσικο διότι ήταν μία χειρονομία ξεχωριστή που δεν δίνεται σ’ όλες τις πόλεις. 
Ο κ. Λαλιώτης έδωσε χρήματα σε όλη την Ελλάδα και ελάχιστα στην επαρχία, αφού 
η Αθήνα παίρνει το 75% από το πακέτο Ντελόρ. 
 Για τον κ. Γιαννόπουλο. Να προσκληθεί από τον δικηγορικό σύλλογο. Αυτοί 
έχουν την υποχρέωση. Αν γίνει αυτό τότε εμείς να τον τιμήσουμε. 
 Ζαμάνης :Είχα προτείνει στο παρελθόν να τιμήσουμε τον κ. Γιαννόπουλο, 
που ήταν υπουργός εργασίας, διότι αυτός ενέκρινε πρώτος την χρηματοδότηση των 



εργ. κατοικιών στην Βέροια. Τότε πρόεδρος του ΟΕΚ ήταν ο κ. Χανακούλας αλλά η 
χρηματοδότηση πέρασε από τον υπουργό κι’ αν κάποιον πρέπει να τιμήσουμε είναι ο 
κ. Γιαννόπουλος και όχι ο κ. Χανακούλας. Μια που τιμήσαμε τον κ. Μικρούτσικο, 
που δεν προσέφερε τίποτα, γιατί να μην τιμήσουμε και τον υπουργό δικαιοσύνης που 
τα πράγματα για ανέγερση δικαστηρίου είναι ώριμα. Υπάρχουν χρήματα αλλά δεν 
υπάρχει οικόπεδο.Δεν φροντίσαμε σαν Δήμος να βρούμε το κατάλληλο οικόπεδο. 
 Για τον κ. Λαλιώτη. Πως λέτε ότι θα μας δώσει χρήματα όταν εκκερεμεί ο 
περιφ. δρόμος προς Κοζάνη; Δεν πρέπει να ολοκληρωθεί; Να μας πει ο Υπουργός, 
στον νομό έγινε ένα έργο; Εγώ δεν βλέπω να γίνεται κανένα έργο. Στην Ξάνθη 
επιχορηγεί τέτοια έργα. Οι υπουργοί είναι διαχειριστές των χρημάτων. Η Βέροια δεν 
έχει πάρει χρήματα και εμείς ερχόμαστε να ευχαριστήσουμε για ένα πρόγραμμα που 
μας το χρωστάνε και όχι να το εκλιπαρούμε. 
 Για τον κ. Χανακούλα.Σε όλες τις πόλεις γίνονται εργ. κατοικίες. Είναι το 
καινούργιο πρόγραμμα. Αυτός το εκτελεί. Ο κ. Χρυσοχοϊδης συμμετείχε στον αγώνα 
που έγινε για τις εργ. κατοικίες. Να τον κάνουμε κι αυτόν επίτιμο δημότη. Αυτός 
είναι ο πρώτος που ξεκίνησε τον αγώνα.Στη Βέροια έχουν να γίνουν εργ. κατοικίες 
από το 1968 περίπου. Γίνανε τώρα γιατί ήρθε η σειρά τους. 
 Εάν γίνονται οι εργ. κατοικίες στη Βέροια οφείλονται στους κ.κ. Χρυσοχοϊδη 
και Γιαννόπουλο και όχι στον κ. Χανακούλα ο οποίος εκτέλεσε τις αποφάσεις του κ. 
Γιαννόπουλου. 
 Παπαγεωργίου : Είναι σαφές ότι υπάρχει μία υπερβολή. Στο πλαίσιο που 
οδηγούμεθα  θα καταλήξουμε σε αδιέξοδο. Δεν είναι δυνατόν σε κάθε επιχορήγηση 
ενός σημαντικού κονδυλίου προς την πόλη μας, το οποίο δικαιούται η πόλη ως μία 
πόλη αυτής της επικράτειας, να φροντίζουμε να δίνουμε  εύσημα και παράσημα σε  
υπουργούς καθε κυβέρνσης με κίνδυνο να παρεξηγηθούμε αν τυχόν, για κάθε 
ενέργεια κάποιου άλλου υπουργού, δεν δώσουμε το ανάλογο παράσημο. Πιστεύω ότι 
είναι εντελώς λάθος αυτή η κίνηση. Δεν πρέπει σε καμία περίπτωση να την 
υιοθετήσουμε και ίσως ο Δήμαρχος ν’ αντιληφθεί ότι είναι υπερβολή του. 
 Διαφωνώ να μη δοθεί σε κανέναν μία τέτοια τιμητική  διάκριση αυτή τη 
στιγμή. Η τιμητική διάκριση είναι δικαίωμα ενός ΔΣ το οποίο σε πολύ ειδικές 
περιπτώσεις πρέπει να δίνεται. Γι’ αυτό το λόγο δεν θα ψηφίσω αυτή την πρόταση. 
Μετά την εξέλιξη που είχε το θέμα θα παρακαλούσα το Δήμαρχο να το αναβάλλει 
προς το παρών και εάν τυχόν κρίνει ότι πρέπει να έρθει το θέμα κάτω από άλλες 
συνθήκες, να το φέρει ως τακτικό θέμα. Μία τέτοια τιμητική διάκριση πρέπει  να έχει 
και την έννοια της ομοφωνίας ενός ΔΣ. 
 Πρόεδρος :Θέλουν να συμπληρώσουν κάτι οι πρωτομιλήσαντες; 
 Ζαμάνης :Κακώς έρχεται ως έκτακτο θέμα για το οποίο δεν έχουμε  
ασφυκτικά περιθώρια για να πάρουμε μία απόφαση.  Μπορούμε να πάρουμε την 
απόφαση αυτή και μετά 1 ή 2 μήνες. Δεν εμποδίζει την όλη διαδικασία. Προτείνω να 
έρθει ως τακτικό και να μην συζητηθεί τώρα διότι δεν υπάρχει το κατεπείγον. 
 Δήμαρχος :Λέτε ότι επειδή δικαιούμαστε ως πόλη σπεύδουν να μας δώσουν. 
Αναλογιστείτε όταν πριν 15 χρόνια δικαιούμασταν, τι  παίρναμε. Πάντως κάθε 
κονδύλι που βγαίνει, βγαίνει με πολύ προσπάθεια διότι τα περιθώρια του κρατικού 
προϋπ/σμού είναι  περιορισμένα. Βέβαια είναι και πολλά εθνικά προγράμματα και όχι 
μόνο ευρωπαϊκά. Χρηματοδοτήσεις της τάξης του 1,7 δις δεν ήταν συνηθισμένες για 
την πόλη μας. Δεν μ’ενδιαφέρει που βρίσκονται αυτοί οι άνθρωποι. Απηύθηνα 
επιστολή και στον κ. Παπαστάμκο διότι όταν τον χρειαζόμασταν ήταν κοντά. Θα έχω 
τέτοια εισήγηση σ’οποιονδήποτε υπουργό δίδει χρήματα και οφείλεται να το κάνετε 



κι’ εσείς. Είναι λόγοι ευπρέπειας και αναγνώρισης. Πέστε μου πόσες πόλεις πήραν 
1,5 δις για πολιτιστικά κτίρια; Για ν’αναφερθώ στον κ. Μικρούτσικο. 
 Ζαμάνης :Οσες είχαν οικόπεδα. 
 Δήμαρχος : Εχετε ελλειπέστατη πληροφόρηση κ. Ζαμάνη. Κατέβηκαν οι 
Δήμαρχοι  Βόλου, Κέρκυρας , Λάρισας στην επιτροπή αξ/σης και έγινε το έλα να 
δεις. Τρεις πόλεις στην Ελλάδα πήραν. Είχανε και οικόπεδα και μελέτες και δεν 
μπήκαν. Δεν υπήρχε υπουργός που να έδωσε 1,7 δις και να επιχορηγεί ετησίως τα 
πολιτιστικά με 80 εκ., τα οποία είναι απαραίτητα για όσους βλέπουν ένα μέλλον σ’ 
ότι αφορά τον τουρισμό. Κάθε κομμάτι που μπαίνει στην πολιτική του Δήμου είτε 
είναι στις κατασκευές, είτε στον πολιτισμό, είτε στις δημόσιες σχέσεις αποτελεί 
τμήμα ενός σχεδίου που έχει προσχεδιασθεί. 
 Για τον κ. Χανακούλα. Δεν σας παραξένεψε ότι αυτή η πόλη είχε 30 χρόνια 
να κάνει εργ. κατοικίες; Ξέρετε πόσα χρόνια πριν ο κ. Βλαζάκης είχε παλέψει με το 
ΔΣ την κατασκευή εργ. κατοικιών στην περιοχή Β. Βικέλλα; Από το 1986. Παίζουν 
ρόλο τα πρόσωπα;Και τότε ήταν κυβέρνηση ΠΑΣΟΚ, μετά συγκυβέρνηση, η ΝΔ και 
ξανά ΠΑΣΟΚ.Ο κ. Δήμαρχος, ο κ. Χρυσοχοϊδης,ο κ. Γιαννόπουλος αλλά και ο κ. 
Χανακούλας έχουν τη δική τους συμβολή. Αφήστε το Δήμαρχο. Αν θέλετε τους 
άλλους τρεις να τους τιμήσουμε, δεν έχω αντίρρηση. Ο κ. Χανακούλας δεν έκανε 
κάτι στα πλαίσια άσκησης των καθηκόντων του. Το πάλεψε, είχε τις σχέσεις του με 
τη Βέροια και επί προεδρίας αυτού υλοποιείται ένα σχέδιο που το παλεύαμε επί 10 
χρόνια. Με το βυζαντινό μουσείο δεν συμβαίνει το ίδιο; Γιατί δεν το έκαναν οι άλλοι 
υπουργοί; Τόκαναν οι κ.κ. Μπένος και Βενιζέλος. 
 Κάποιοι οι οποίοι συμβάλλουν στην πόλη είναι στοιχειώδης ευγένεια να τους 
το ανταποδώσει η πόλη. Συμφωνώ με την πρόταση του κ. Ζαμάνη και τροποποιώ την 
πρότασή μου για να τιμήσουμε και τον κ. Γιαννόπουλο που ενέκρινε ως υπουργός 
εργασίας αυτό το σχέδιο με τους 3 οικισμούς. 
 Για τον κ. Λαλιώτη.Η Ξάνθη κάνει τη συντήρηση του ιστορικού της κέντρου 
εδώ και 20 χρόνια. Κράτησε τα διατηρητέα και από τότε είχε προγράμματα 
συντήρησης. Εμείς δυστυχώς μπήκαμε όψιμα. Οφείλουμε να περισώσουμε ότι έχει 
πλέον περισωθεί. Δεν βαρύνει η ευθύνη τα προηγούμενα ΔΣ, ούτε τους Δημάρχους 
διότι όλοι το  παλεύανε. Τα περισσότερα προγράμματα είναι χρηματοδοτήσεις από 
το ΕΤΕΡΠΣ που διαχειρίζεται ο ίδιος ο υπουργός. Αυτή τη στιγμή υπάρχουν 
συμβάσεις υπογεγραμμένες 1,5  δις από μεγάλους Δήμους που δεν πήραν δραχμή. 
Εμείς  κοντεύουμε να εκταμιεύσουμε 1 δις. Σκεφθείτε ότι του χρόνου λήγει το 
ΕΤΕΡΠΣ και χρειαζόμαστε άλλο 1,5 δις για να συνεχιστεί το πρόγραμμα. Μιλάω για 
τα έργα περιβάλλοντος (οδός Ακροπόλεως,Κεντρικής κα.) Εάν ήταν ο κ. 
Βασιλακόπουλος γραμματέας στο υπουργείο θα σας πρότεινα κι’ αυτόν. Αυτός 
έδωσε τα 250 εκ. να τελειώσει το κλειστό γυμναστήριο στο 1ο Γυμνάσιο. 
 Η ίδια προσέγγισή μου θα ήταν οποιαδήποτε ήθελε  να ήταν κυβέρνηση. 
 Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα για την αποστολή πρόσκλησης στον υπουργό 
Δικαιοσύνης για να επισκεφθεί την πόλη μας; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Πρόεδρος :Ποιοί δεν συμφωνούν για την ανακήρυξή του σε επίτιμο δημότη 
της πόλης μας; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 3 σύμβουλοι: 
Ε.Παναγιωτίδης, Χ.Παπαγεωργίου, Φ.Γαλανούδη-Τσανάκα. 
 Πρόεδρος :Ποιοί συμφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Κ.Ασλάνογλου,   Ι.Κουρουζίδης,     Μ.Ποτουρίδης,   Κ.Βαφείδης,     Α.Δελαβερίδης, 



Δ.Αδάμου,     Ε.Λελεκάκης,    Κ.Πουλασουχίδης,   Π.Καρασαββίδου,   Κ.Γκαβαϊσές, 
Α.Καραντουμάνης, Λ.Τάκης, Ε.Σοφιανίδης, Δ.Ζαμάνης, Μ.Αδαλόγλου. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την εισήγηση και την πρόταση του Δημάρχου. 
2.-Τις προτάσεις των δημοτικών συμβούλων κ.κ. Ε.Παναγιωτίδη, Χ.Παπαγεωργίου 
και Δ.Ζαμάνη. 
3.-Οτι σκόπιμο είναι ν’αποδοθεί τιμητική διάκριση στον Υπουργό Δικαιοσύνης, 
Ευάγγελο Γιαννόπουλο, για τη μεγάλη του προσφορά στην πόλη. 
4.-Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.-Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106 και 119 του Π.Δ. 410/95 (ΔΚΚ). 
 
 
 

Αποφασίζει 
 

 Α)Ομόφωνα :Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω 
θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β)Ομόφωνα :Εγκρίνει την αποστολή πρόσκλησης προς τον Υπουργό 
Δικαιοσύνης κ. Ευάγγελο Γιαννόπουλο για να επισκεφθεί την πόλη μας. 
 Γ)Κατά Πλειοψηφία :Ανακηρύσσει τον Υπουργό Δικαιοσύνης κ. Ευάγγελο 
Γιαννόπουλο σε επίτιμο δημότη της Βέροιας. 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 413/ 1997 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Α. Καραντουμάνης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ε. Παναγιωτίδης 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 

 Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου 
 Α. Δελαβερίδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Δ. Αδάμου Δ. Ζαμάνης 
 Ε. Λελεκάκης Μ. Αδαλόγλου 
 Κ. Πουλασουχίδης   

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Π. Καρασαββίδου   
 Κ. Γκαβαϊσές   
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 15-9-1997 

      Ο Δήμαρχος   
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 


